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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A nemzeti versenysport-fejlesztési program révén 
megszabadul végre a magyar sport a fideszes politikusok káros befolyásától? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI-n megjelent „Sportállamtitkárság: elkészült a nemzeti versenysport-fejlesztési program”
című hír szerint a sportért felelős államtitkárság elkészítette a kiemelt sportágfejlesztési program
átdolgozott verzióját:

„Amikor áttekintettük a korábbi programot, akkor úgy véltük, hogy ebben nem csak 16 sportágnak
kell szerepelnie, ezért az összes olimpiai sportágat belehelyeztük, mégpedig az ötkarika szellemében
öt különböző kategóriába sorolva" - mondta az államtitkár.

A  program  ismertetésekor  Schmidt  Gábor  elmondta,  a  kidolgozás  folyamata  alatt  legfőbb
alapvetéseik azok voltak, hogy a magyar sport legyen jól szervezett, egyénre fókuszáló, tudásalapon
folyamatosan megújuló és fenntartható.

A kategóriákba sorolásnál  az eddigi  eredmények mellett  azt  is  figyelembe vették,  hogy egy-egy
sportágban milyen lehetőség rejlik abból a szempontból, hogy a következő időszakban a magyar
ötkarikás eredményességhez hozzájáruljon.

(…)

Schmidt  Ádám  arról  is  beszélt,  hogy  júniusban  megnevezték  a  céljaik  között  a  bürokrácia
csökkentését és a hatékonyság növelését az állami sportirányításban, ennek érdekében új rendszert
dolgoztak ki, melyet októberben a kormány elfogadott, és november másodikán az Országgyűlés elé
került.

(…)



 
Schmidt Ádám az aktuális feladatok között megnevezte a kiemelt fővárosi és vidéki sportegyesületek
támogatását, ami közlése szerint működik. Emellett rendezni kell a sportolói jutalmakat, mert - mint
mondta  -  a  magyar  versenyzők  kiemelkedően  eredményes  évet  zártak.  Ebben  az  ügyben  plusz
forrásra  volt  szükség,  de  ez  megérkezett,  így  év  végéig  várhatóan  sikerül  rendezni  az
elmaradásokat.  A  sportakadémiák  működtetését  illetően  november  30-ig  tervezik  kifizetni  a
negyedik negyedéves működési támogatást.

A  magyar  sportra  fordítható  költségvetési  összeget  firtató  kérdésre  Schmidt  Ádám  elmondta,
"egzakt számokat még nem tudunk", mert bár a 2023-as költségvetés már korábban elfogadásra
került, a jelenlegi világgazdasági helyzet miatt az változni fog.”

 

Kérdezem Önt:

A nemzeti  versenysport-fejlesztési  program révén megszabadul végre a magyar sport  a fideszes
politikusok káros befolyásától? (pl. korcsolya, birkózás, tenisz stb.)

És kérem hagyja Brüsszelt!

 

Budapest, 2022. november 17.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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